
Endine tippkorvpallur Jesper Parve on seni nautinud elu

Kalanas, sellest aastast aga said temast ja tema

elukaaslasest Mari Ojasaarest Kõpus asuva Pihla talu

omanikud. Lisaks alustavad sealsamas kõrval sügisel

tööd lasteaed ja kool – ka selle initsiatiivi eestvedajaks

on Jesper. Samaaegselt toimub tal ka kirjastuse JES

ülesehitamine – hetkel ta ise enam ei kirjuta, kuid on

keskendunud kirjastamisele. 

Hiiumaa tunde kohta ütleb Jesper, et selle loob kolm

asja – vabadus, rahu ja kolmas asi on selline, mida on

raske sõnadesse panna. „See on mingi energia, mingi

tõmme. Tunne, et ma pean siin olema. Ma olen rahutu

hing ja varasemalt olen ringi rännates alati tundnud, et

kusagil mujal on parem. Nüüd aga, pärast

mitmekümneid aastaid, on tunne, et ma ei pea enam

kuhugi minema. See tunne, et oled õiges kohas.“

JESPER PARVE

Hiiumaa saadik

Hiiumaa saadiku särki kannab Jesper Parve.

 Sõpradele marsruutide koostamisel ja kohtade soovitamisel jääb Jesper esimese hooga rahulikuks. „See kõlab võib-

olla ebatraditsiooniliselt, aga ma ei soovita midagi. Paljudel külalistel, näiteks oma tuttavatel ja sõpradel, kes Tallinnast

siia tulevad, on enamasti linna rütm ja stress sees. Tulevad siia, ei ole veel asjugi lahti pakkinud, kui juba hakkab pihta, et

kuhu me nüüd sõidame? Ja et läheme sinna-sinna ja sinna… Seepeale ütlen alati, et istu kõigepealt maha ja siis istu veel

natuke ja siis vaatame, mis juhtuma hakkab. Olge lihtsalt ja laske, et see saar toimetab teiega. Hiiumaa ravib.“ 

Küsimusele, milline koht talle Hiiumaa peale mõeldes esmalt meenub, vastab Jesper kiirelt, et ikka Kalana küla.

„Kalanast on kogu mu suur Hiiumaa armastus alguse saanud!“   


